
SPRAWOZDANIE Z DZIAŁALNOŚCI PRZEWODNICZĄCEEGO RADY MIEJSKIEJ 
W ŁOMIANKACH 16.09.2024-11.10.2024 

 

1. 13 września wpłynęło pismo od  mieszkańców Osiedla Majowe dot. 
„bezpieczeństwa” w dniu 18 września przekazano do Komisji Bezpieczeństwa 
oraz do wiadomości radnych. 

2. 16 września Przewodniczący odbył dyżur – spotkania z mieszkańcami 
Łomianek. 

3. 16 września wpłynęło pismo od radnej Kuczery w spawie zadań do budżetu na 
2025 r. w dniu 18 września przekazano do Komisji Budżetowej oraz do 
wiadomości radnych. 

4. 16 września wpłynęło pismo od mieszkańców ul. Vivaldiego dot. stanu 
nawierzchni drogi, w dniu 18 września przekazano do Komisji Technicznej oraz 
do wiadomości radych. 

5. 18 września wpłynął wniosek od Sołtysa Sołectwa Kiełpin dot. włączenia do 
budżetu gminy na 2025 rok remontu ul. Jałowcowej, w dniu 24 września 
przekazano do Komisji Budżetowej oraz do wiadomości radych. 

6. 18 września wpłynął pismo z prośbą o wsparcie powodzian z Gminy Kłodzko,  
w dniu 8 października przekazano do Burmistrza. 

7. 22 września Przewodniczący uczestniczył w Uroczystości patriotycznej - 85. 
rocznica Bitwy Pod Łomiankami oraz 80. rocznicy walk Powstania 
Warszawskiego i Zestrzelenia Samolotu Sił Powietrznych USA niosącego pomoc 
Powstańcom przy cmentarzu wojennym w Kiełpinie oraz z pikniku historyczno-
lotniczym. 

8. 23 września Przewodniczący odbył dyżur – spotkania z mieszkańcami 
Łomianek. 

9. 23 września wpłynął pismo z prośbą o wsparcie powodzian z Gminy Kamieniec 
Ząbkowicki, w dniu 8 października przekazano do Burmistrza. 

10. 23 września wpłynęła opinia od Zarządu osiedla Łomianki Górne, 24 września 
przesłano do Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego oraz do 
wiadomości radnych. 

11. 25 września udział w debacie społecznej z policją dla mieszkańców gminy  
w Centrum Kultury w Łomiankach. 

12. 28 września Przewodniczący brał udział w zebraniu Sołectwa Kępa Kiełpińska. 
13. 29 września uczestniczył w Dniu Seniora w Centrum Kultury w Łomiankach.  
14. 30 września Przewodniczący odbył dyżur – spotkania z mieszkańcami 

Łomianek. 
15. 1 października Przewodniczący brał udział w zebraniu Sołectwa Sadowa. 
16. 3 października Przewodniczący w imieniu własnym i mieszkańców wystąpił  

z pismem do Urzędu z prośbą wykonania przy pamiątkowej ławeczce Marii 
Kownackiej tabliczki z opisem życiorysu i twórczości pisarki. 



17. 4 października wpłynęło pismo od Przewodniczącej Zarządu Osiedla Łomianki 
Powstańców, w dniu 10 października przekazano do Komisji Technicznej oraz 
do wiadomości radnych. 
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